

## 全面防疫措施 觀眾安心參觀

參觀人士及展商的安全和健康是主辦單位的首要考慮。為保障安全及健康，博覽及會議期間將採取多項衛生防疫措施，包括：

- 所有參展商及參觀人士在會場內必須佩戴口罩，否則將被拒入展館範圍。
- 主辦單位要求所有現場工作人員，包括參展商，在入場前必須已在 14 天內進行冠狀病毒病核酸檢測，並需提供陰性結果證明短訊通知，或在指定日期前完成接種新冠疫苗，才獲准進入會場工作。當值攤位人員及現場工作人員亦需填寫健康申報表。
- 所有入場人士必須透過「安心出行」流動應用程式掃描於展場入口展示的二維碼；或填寫表格（提供姓名、聯絡電話、入場日期及時間）。主辦單位會保存該記錄 31 日，以便有需要時讓衛生防護中心加快追蹤緊密接觸者。
- 展館入口設置體溫檢測站量度進場人士的體溫，任何人士出現體溫過高或呼吸道感染病徵，將被拒絕進入展館範圍。
- 任何人士如正接受強制家居檢疫而佩戴電子監察手帶，一律禁止進場。
- 主辦單位要求參觀人士在會場範圍排隊時保持一定社交距離；地上會貼有標誌提示排隊疏距。
- 主辦單位將安排 PYRAMID®PhD 寶衛美除菌消毒噴液於會場各個位置，供在場人士消毒。
- 展場範圍（包括展位內）不可飲食或提供試食。參觀人士亦不可攜帶外來食物進場。會展有指定地點提供餐飲服務。

### Health and Safety Policy

The health and safety of exhibitors and visitors are the Organizers' top priorities. A series of prevention measures will be implemented during the Expo, including:

- All exhibitors and visitors are required to wear masks before entering the Expo area.
- On-site staff and exhibitors are required to present the SMS notification containing a negative result of the COVID-19 nucleic acid test taken on or within 14 days before the date they perform duties in the Expo. Health declaration is also required for on-site staff and exhibitors.
- All visitors are requested to scan the QR code via the "Leave Home Safe" mobile app at the Expo entrance or complete a registration form provided (guest's name, contact number, date and time of visit will be collected) which will be kept by the Organizers for 31 days, to facilitate contact-tracing by the CHP when necessary.
- Temperature check will be arranged at the Expo hall entrance. All visitors with fever or symptoms of upper respiratory tract infection will not be allowed to enter the Expo area.
- Anyone who is undergoing compulsory home quarantine and wearing monitoring wristbands is prohibited from entering the venue.
- Visitors will be required to practice social distancing according to the floor markers when queuing inside the venue.
- PYRAMID®PhD disinfectant will be provided in different locations of the venue for visitor sanitizing.
- Eating and drinking, including sample tasting, are not allowed at the Expo area (including booth areas). Outside food or drinks are also not allowed at the venue. Catering service will be provided at designated places in HKCEC.